
 

 
T/CODE: 9SDG  

1. 吉隆坡 – 天津                          (机上用餐) 

* 机场 – 集合于吉隆坡机场，飞往天津机场。抵达后入住酒店。 

2. 天津 - 淄博 – 青州                                   (早/午/晚餐) 

* 周村古街 – 周村古街成为山东最具民俗特色的古街。 

* 齐文化博物院 – 是集文物, 收藏, 展陳, 研究, 教育, 休闲和保护功能为一体的综合性博物馆。 

* 青州古街 – 是青州南陽城的主要街道和著名商業街。 
3. 青州 - 潍坊                           (早/午/晚餐) 

* 井塘古村 – 井塘古村依山而建，依托衡王府院落，形成了具有明代建筑风格又有西部山区居住

 特色的古建筑群，是山东省内保存比较完好的一处古村落。 

* 杨家埠民俗大观园 –目前中国內最大的风筝厂与民俗旅游为一体的民间艺术大观园。 

* 白浪河湿地公园 – 有着各种色彩斑斓的花灌木与成片栽植的高大树木,树林郁葱,环境幽雅。 
4. 潍坊 – 栖霞 – 烟台                           (早/午/晚餐) 

* 牟氏庄园 - 现保存厅堂楼厢四百八十多间，占地两万多平方米，是中国目前规模最

 大、保存最完整的封建地主庄园。  

* 文成城堡 - 城堡由欧洲建筑元素巧妙组合而成，以珍贵洞石为主的建筑材料承载着欧洲建筑和装

 饰艺术的精髓，体现了独一无二的贵族气息。  

* 张裕卡斯特酒庄 - 可参观和博览中外葡萄酒的历史和文化，以及品尝到中国著名的葡萄酒。 

5. 烟台 – 威海 – 青岛                           (早/午/晚餐) 

* 烟台山公园  - 周围环绕着大海，融合了海滨的自然风光。 
* 渔人码头 – 用北美风情的建筑风格，糅合“碧海、蓝天、沙滩”的城市特色。 
* 月亮湾  – 它位于黄海岸边,是烟台市魅力的象征，被认为是情人的浪漫之地。 
* 环翠楼  – 含有 5 层高的佛塔, 位于在宁静和美丽的城市中间。 
* 海草屋  – 具有代表性的生态民居之一, 渔家人的传统和记忆,老一辈人都住在这里。 
6. 青岛                                         (早/午/晚餐) 

* 青岛啤酒厂 –历史最悠久的啤酒品牌, 是最著名的工业制造，也可品尝啤酒样品和小吃。 

*  奥林匹克帆船基地 – 青岛国际帆船中心, 2008 年奥运会曾在这里举行比赛。 

* 五四广场 - 青岛中央商务区最大的公共广场。 

* 八大关 - 是首批中国历史文化名街，也是青岛的主要名胜之一，最能体现青岛“红瓦绿
  
 树、碧海蓝天”特点的风景区。 
7. 青岛 – 济南                                       (早/午/晚餐) 

* 小鱼山公园 - 青岛市第一座古典风格的山头园林公园，此山原无正名，后因靠近鱼山路而
 获“小鱼山”之称。 

* 栈桥 - 位于青岛南岸附近中山路最著名的码头。 

* 青岛天主教堂 (外观) - 青岛最重要的宗教场所，以黄色花岗岩和钢筋混凝土砌成，表面 雕
以简洁优美的纹案。 
8. 济南 – 天津 – 吉隆坡                           (早/午/晚餐) 

* 大明湖 – 此湖是由众泉江流而成的天然湖泊，大明湖历史悠久，景色秀美。 
* 黑虎泉 - 此泉水为济南泉水中是最有气势的，巨大的泉水从三个石雕兽头中喷射而出，在
 水池中激起层层雪白的水花，动人心魄，令观者无不惊叹。 

* 芙蓉古街 – 这是历史悠久的商业街，位于在济南老城区的中心地带。 

* 泉城广场–济南市市中心的大型公共广场。现已成为济南市的标志性建筑之一，广场中的大型

 雕塑「泉标」对泉城进行了抽象的诠释。 

* 意大利风情街–亚洲唯一的意大利历史风貌建筑群，也是意大利境外保存最完整的历史街区。 

* 机场 – 飞往吉隆坡机场, 返回家园。 
 

 

 

 

★ 【八大关】 

★ 【大明湖】 

★ 【月亮湾】 

全程无购物 !! 

★ 【青岛啤酒厂】 

-首批中国历史文化名街 

-济南最大的湖 

-烟台最有魅力的海湾 

-中国最悠久的啤酒品牌 

★ 【海草村】 

-The most historic building  

9 天 
7 晚 

全程当地 4+5 星级酒店 
天津空港智酒店或同级 
青州贝隆花园大酒店或同级 
潍坊中恒大酒店或同级 
烟台铂锐戴斯酒店或同级 
青岛凯莱智慧酒店或同级 
济南舜耕山庄酒店或同级 

 

-最有农村特色的客栈 

*酒店以当地星级为准，行程安排仅供参考，一最终航班及酒店确认为准* 

淄博/青州/潍坊/栖霞/烟台/威海/青岛/济南 

保证自费 RMB400/人 
康有为故居 + 泉城夜宴明湖秀 C区 +
夜街 + 船游大明湖 或 船游胶州湾 
 

https://www.meet99.com/jingdian-yantaiyurenmatou-108261.html


 

 

T/CODE:  9SDG 

DAY 01 KUL – TIANJIN                   (FLIGHT MEAL) 
* Airport - Assemble at KLIA / KLIA 2 and flight to Tianjin Airport. Upon arrived Tianjin Airport, 
 proceed to hotel for check in. 

DAY 02 TIANJIN – ZIBO – QINGZHOU                                       (B/L/D) 

* ZhouCun Ancient Town – famous for handicrafts, agricultural products and silk-weaving industries. 
* Qingzhou - the main street and famous commercial street of Qingyang Nanyang City. 

DAY 03 QINGZHOU – WEIFANG                                (B/L/D) 
* JingTang Ancient Town - built on the hillside, relying on the courtyard of the Hengwang Palace to 
 form an ancient architectural complex. 
* YangJiaBu - With a history of six hundred years, there two folk art techniquese are well preserved, 
 developing and innovating at Yangjiabu. 
* Handmade Kites - the largest production and distribution area  for kites. 
* BaiLangHe Wetland Park - colorful flower shrubs are matched with the tall trees planted in pieces, the 
 forests are lush and the environment is quiet. 

DAY 04 WEIFANG – QIXIA – YANTAI                                (B/L/D) 
* The Mu's Manor - covering an area of over 20,000 square meters, the estate is the largest manor in 
 northern China, with more than 480 houses. 
* Wencheng Castle - composed of European architectural elements. The precious travertine-based 

building materials carry the essence of European architecture and decorative art, reflecting the unique 
aristocratic atmosphere. 

* Zhangyu Wine Museum - wine tasting, at one of the pioneer wine making industry in China.  
DAY 05 YANTAI – WEIHAI – QINGDAO               (B/L/D) 

* YanTaiShan Scenic Area - surrounded by the sea and  integrating  natural scenery of the seashore. 
* YanTai Fisherman’s Wharf - it blends with the urban characteristics of blue sea, blue sky and beach. 
* Moon Bay - on the shore of the Yellow Sea and the charm of the City and is a romantic place for lovers. 
* HuanCuiLou Park  - 5 stories pagoda which serenity and beauty in the midst of the city.  
* Seagrass-Roofed Dwellings - village where a model rural inn featuring reuse of local heritage. 
DAY 06 QINGDAO                         (B/L/D) 

* Tsingtao Brewery (include beer tasting) - the famous brewery with industrial manufacturing 
 displays & a lounge offering beer samples & snacks. 
* Qingdao Olympic Sailing Center – also known as Qingdao International Sailing Center.  
* May Fourth Square - the largest public square in Qingdao's central business district.  
* Badaguan - a historical mansion area located near the coastline in the city of Qingdao. It is  made up of 
 streets named after great military forts of the ancient times.  

DAY 07 QINGDAO – JINAN                                           (B/L/D) 

* XiaoYuShan Park - classical garden-style construction combining the natural beauty, architectural 
 techniques and artistic skills. 
* Zhan Qiao - the famous pier at the southern shore of Qingdao off Zhongshan Road. 
* Qingdao Catholic Church - also called St. Michael Cathedral Church. The church built with yellow 
 granite and reinforced concrete, and carved with simple and beautiful textures in the surface.  
DAY 08 JINAN – TIANJIN – KUL                                              (B/L/D) 

* Daming Lake - which is the largest lake in the city of Jinan.  
* Black Tiger Spring - one of the four most famous springs of Jinan, ranking first in rate of flow 
 among all the springs inside and outside the city. 
* Fu Rong Street - a historical business street located in the central area of the old city of Jinan.  
* Spring City Square - one of the landmark buildings in Jinan and large-scale sculpture "Quanbiao" in 
 the square has an abstract interpretation of Quancheng. 
* Italian Style Street - the only Asia's Italian historical architecture complex. 
* Airport - take high speed rail to Tianjin. Then transfer back to Airport for flight to Home. 
 

 

 

 

*Hotels based on local star rating category.  
The sequence of itinerary, such as sightseeing, meals and hotels arrangement may be varies on the actual tour.* 

★ 【BADAGUAN】 

★ 【DAMING LAKE】 

★ 【MOON BAY】 

NO SHOPPING TOUR !! 

★ 【TSINGTAO BREWERY】 

-The most historic building 

-The largest lake in Jinan 

-The charm of the city 

-China’s famous brewery 

★ 【SEAGRASS-ROOFED】 

-The most historic building  

9D 
7N 

Local 4+5 Star Hotel 
Holiday Inn Express Hotel or similar 
Bei Long Garden Hotel or similar 
Zhong Heng International Hotel or 
similar 
Days Inn Business Place Hotel or 
simailar 

GtELChengyang Qingdao or similar 
Shungeng Hillview Hotel or similar 

 

-A rural inn feature dwellings 

COMPULSORY TOUR RMB400/PAX 
KANG YOU WEI HOUSE + DAMING LAKE 
SHOW AREA C + WALKING STREET + 
DAMING LAKE CRUISE OR JIAOZHOU 
BAY CRUISE 
 

https://en.wikipedia.org/wiki/Qingdao
https://en.wikipedia.org/wiki/Qingdao
https://en.wikipedia.org/wiki/Jinan

